
Referat årsmøte Sykkelklubben 2016

Granvin, 26. januar 2017

På møte: Kai Slåkvik, Henk Stel, Arne Aase, Stig Pedersen og Jan Petter Vala

Fraværende: Arne Langesæter, Eivind Mo og Haldis Thorvaldsen

1. Godkjenning av innkalling og saksliste
2. Kai opptrer som møte leder, og Henk er skriver
3. Årsmelding: Kai oppsummerte kort årsmelding og viktigst tema var: Hvordan kan vi skape et

sykkelmiljø for alle målgrupper?
4. Regnskap: I 2016 ble bestemt at medlemmer ikke betaler årskontingent.
5. Budsjett for 2017 ble satt på NOK 15.000,-
6. Innkomne saker fra styret:

Konklusjon fra deltakeren er: Vi vil engasjere flest mulig. Alle som ønsker å sykle, skal føle seg
hjemme i sykkelklubben. Dvs. Trening i puljer, mosjon- og tur gruppe, med felles start og
oppvarming, og dersom mulig felles avslutning.

Arne Langesæter er vilje til å ta ansvar for treningsprogram til mosjonsgruppe. En av
medlemmer i turgruppe skal ha ansvar for sin gruppe.

Seljord IL skal få nye treningsklær. Kai tar kontakt med Intersport for trenings-/sykkelklær og
evt. sponser/rabatt avtale. Bukse og trøye, med Sterke Nils trykk, skal fortsatt brukes som
klubbdrakt. Arne Aase (i samråd med Arne Langesæter) skal legge ut bestillingsliste for de
som ønsker å bestille ny drakt, på Seljord IL sin hjemmeside. (Minste bestilling for drakt hos
Kallas er 5 enheter).

Sykkelklubben skal støtte 3 aktiviteter i 2017.

· Kanalrittet, offroad - transport
· Åmot – Bø, landevei - transport
· Grenserittet, offroad – arrangere overnattingsted/transport

Etter Kanalrittet er det planlagt en sosialkveld med mat og drikke for medlemmene og deres
familie.

7. Det har kommet inn forslag om sykkelklubben kan støtte en eller flere aktiviteter finansiell.
Styret skal vurdere forslaget, og komme tilbake på det.

8. Arne Langesæter forlater styret.
Stig Pedersen har meldt seg som styremedlemmer. Fordeling av arbeidsoppgaver i styret er
ikke bestemt ennå.


